



Address: No. 5 Felyl Road, Xinhua District, Shijiazhuang City,
Hebei Province, China
PostCode: 050000

Tel: 86-311-89262222
Fax: 86-311-89262222
E-mail: sjz-hospital@hotmail.com

合作协议书

Agreement

甲方: 石家庄合泰恒医院 (下称甲方)
Party A: Shijiazhuang Hetaiheng Hospital

乙方: (下称乙方)
Party B:

经双方友好协商, 乙方同意成为甲方独立合作伙伴, 为甲方提供医疗中介服务事宜, 双方达成一致意见如下:

After negotiation, Party A and Party B have reached a Cooperation Agreement on that Party B will be an independent cooperation partner to deliver patients to Party A. Now this presents witness that is agreed between the two parties here to as follows:

一. 甲方义务和权益:

I. Obligations, Rights and Interests of Party A.

1. 与乙方积极沟通, 若乙方需要, 甲方提供关于我院的宣传材料。
1. Party A should cooperate with Party B positively, and send all needful information to Party B.
2. 负责病人从入境一住院治疗一出境期间的相关工作。包括接、送病人。
2. Party A should be responsible for relevant work from patient's entry to China, hospitalization and departure from China. Party A should offer airport pick-up service and send patient to airport.
3. 精心诊治病人, 争取最好的疗效, 最大限度地满足病人的需求。
3. Party A has the responsibility to carefully treat and offer good service to the patients, to make sure maximum curative effects for patients, and meet the demands of patients as much as possible.
4. 甲方应在规定时间内完成对乙方的服务费汇款。
4. Party A should send service charge to Party B on time without delay.

二. 乙方的义务和权益:

II. Obligations, Rights and Interests of Party B.



1. 负责通过自己渠道获取患者资源，向甲方提供可治疗范围内的患者（如肾病，高血压，糖尿病，亚健康等），患者自愿来甲方接受治疗。

1. Party B has the responsibility to collect patients through its own ways, deliver appropriate patients (kidney diseases, hypertension, diabetes, sub-health etc.) to Party A to receive medical treatments voluntarily.

2. 负责回答患者所有问题，向患者提供所有需要的信息，帮助患者在当地办妥来华相关事宜，并负责通知甲方进度，直到患者顺利到达甲方治疗。

2. Party B has the responsibility to follow up all the procedures and steps taken by the patient till he leaves the home country to china, and keep Party A be updated of follow-up and procedures.

3. 负责在患者来院前，将患者的病历资料、近期的检查报告，护照，联系方式及时传给甲方，协助甲方接下来的沟通工作。

3. Party B has the responsibility to send patient's case brief summary, latest test reports, passport, contact information to Party A as earlier as possible, so as to let Party A make forward preparations for patient's coming.

4. 乙方的权益

4. Interests of Party B

情况一：

Situation 1:

患者资源来源于甲方，甲方在联系患者过程中因患者质疑或疑虑需要乙方辅助来诊。乙方辅助患者实现来诊后，乙方会得到 10% 的服务费。

Patients resources are from Party A originally. Party A provide patients to get Party B's help. With Party B's promotion patients come for treatment, Party B will get 10% of patient's total hospital cost as agency fee.

情况二：

Situation 2:

患者资源完全来源于乙方，乙方通过自己的渠道介绍患者来诊，根据每月介绍患者来诊个数收取服务费，具体服务费比例如下：

Patients resources are from Party B originally. Party B can introduce its patients directly or indirectly by its own ways to come to Party A for treatment. The distribution of agency fee is as table below:

国际中介介绍患者服务费比例	
每月总来诊	中介费比例/个
1个	15%
2-3个	17%
4-5个	20%
6-8个	25%
10个及以上	30%



Commission of Referral Patients	
Total Referral Patients per Month	Commission per Patient
1 patient	15%
2-3 patients	17%
4-5 patients	20%
6-9 patients	25%
more than 10	30%

支付时间定为：待患者正式办理出院手续后，由甲方在三个工作日之内将乙方的服务费转入到乙方指定的银行账户。

The Payment Time: Once the patient is formally discharged from the hospital, Party A informs Party B and send the agency fee according to above Cooperation Mode and distribution to Party B and its partners' specified bank accounts within three working days.

三. 未尽事宜，双方协商解决。本协议为工作流程协议，所包含的工作，都是平等和自愿的。双方的工作目的，在于为患者服务，为患者解除痛苦。

III. Other affairs not included hereof shall be made into additional regulations through friendly consultation.

This agreement is about work procedure, and all the included work in the agreement is equal and voluntary. The ultimate purpose is to serve the patients and relieve their sufferings.

四. 注：本协议适用于乙方辅助或介绍患者来诊的初诊，不适用于复诊。

IV. Please note: this agreement applies to all referral patients' first visit to our hospital, does not involves patients' return visits.

Party A: Shijiazhuang Hetaiheng Hospital
甲方：石家庄合泰恒医院

Party B: RENAL HUB AFRICA
乙方：

Representative of Party A:

甲方代表签字： 谢付东

Date of signature:

签字日期：

Representative of Party B:

乙方代表签字： HAMMED TIMOTHY

Date of signature: 05/06/2026 SMITH

签字日期：

"To Cherish the Life Care with Tremendous Effort;

To Build a Harmonious Hospital with Relentless Endeavor"